第十六屆英文廣播劇決賽(The 16th English Radio Drama Competition)

投票選出「最受歡迎廣播劇大獎」

本校参加了第 16 屆英語廣播劇比賽,在 58 間進入準決賽的學校中,聖彼得的學生脫穎而出,被選中成為五所進入決賽的學校之一!

從現在起到 5 月 17 日中午 12 時,所有學生和家長都可以投選自己最喜歡的廣播劇,以爭奪「最受歡迎廣播劇大獎」。因此,我們想邀請各位為聖彼得的學生投票,每個帳號每天也能進行一次投票啊!

步驟 1: https://www.mysmartabc.com/drama2024/

步驟 2:使用您的電子郵件地址和手機號碼註冊帳戶。

步驟 3: 您將收到一條短信,需要在投票之前驗證您的帳戶。

步驟 3:返回 https://www.mysmartabc.com/drama2024/ 並登錄。

步驟 4:為 P42 S.K.H. St. Peter's Primary School 投票

謝謝大家!

Dear all,

Our school recently entered the 16th English Radio Drama Competition. Out of 58 semi-finalists we are excited to announce that we were chosen to take part in the finals. We are honoured to be 1 of only 5 schools selected!

From now until May 17th at 12 noon, members of the public will have the chance to vote for their favourite radio drama. Therefore, we would like to invite the S.K.H. St. Peter's community to vote for our school. This would give us a chance to win The Most Popular Radio Drama Performance Award. Remember, you can vote once per day!

Please find the details below.

1. Go to https://www.mysmartabc.com/drama2024/ or scan the QR code:



2. Find P42 S.K.H. St. Peter's Primary School and click Vote!



3. If you don't have an account, you will need to create one. Create one by a clicking sign up now!



4. Fill in your information and press submit.

×	
SMART Vote! 聰穎投票活動!	Close 開閉 ② iai. Pui ; Sh fliu
Sign up SMART Vote! account.	diu nch
登記SMART Vote! 戶口。	
E-mail 電郵 [*] :	Chit g Sz
(e.g. 例如:abc@mysmartedu.com)	S2
Password 密碼 [*] :	
Confirm Password 確認密碼 [*] :	Ab nor
Name 姓名 [*] :	'La 'de ', Tu
Mobile Phone no. 流動電話 [*] : (+852)~	ţ Ti
Date of Birth 出生日期: Day × Month × Year ×	ho
Group 組別 · · · · Students 學生 · · Teachers 教師 · · · Parents 家長 · · Others 其他	lei, hui l'in
** Mandatory Fields * 必須輸入的資料欄 Submit 遞交 Cancel 取消	hir Back to <u>login</u> : is 回登人 Ch

5. Wait to receive an SMS text with your code. Enter the code and click confirm.



6. After successfully registering you can now login and vote for P42 S.K.H. St. Peter's Primary School!



7. Click submit and see the results!

